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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vraňany 

konaného dne 21. září 2023 

 

1) Zahájení 

Zasedání zastupitelstva obce v 18:00 zahájil starosta obce, dále předsedající, přivítal 

zastupitele i občany na dnešním zasedání a poděkoval TJ Sokol Vraňany za možnost 

uspořádat zasedání v jejich prostorách. 

Předsedající dále konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích č. 

128/2000 Sb., v platném znění. Informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 

desce Obecního úřadu Vraňany a na elektronické úřední desce a to od 13. 9. 2023 do 

21. 9. 2023. 

 

Přítomni: 

Účast zastupitelů (P=přítomen, N=nepřítomen, O=omluven): 

Zastupitel Účast Poznámka 

Martin Chmelík P  

Bc. Kristýna Rabinčáková O  

Jan Deršák P  

Petr Hartman P  

Zdeněk Hanuš P  

Ing. Ondřej Mamula, MBA P  

Ing. Maxim Turba P  

Ing. Radka Vojtěchová P  

Ing. Martin Bulíř P  

 

Přítomno je 8 zastupitelů. 

Přítomna  je nadpoloviční většina zastupitelů. 

Zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Veřejného jednání se dále zúčastnilo 9 občanů. 
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2) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl usnesení: 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vraňany určuje zapisovatelem: Šárku Pletichovou 

 ověřovateli zápisu: Martina Bulíře 

  Petra Hartmana 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 1 je schváleno 

 

Zápis z minulého zasedání byl ověřen a nebyly k němu vzneseny žádné námitky. 

 

3) Schválení programu zasedání 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zasedání: 

1. Zahájení. 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

3. Schválení programu zasedání. 

4. Schválení přijetí dotace z rozpočtu středočeského kraje. 

5. Schválení vkladu vodohospodářské infrastruktury do VKM a.s. 

6. Rozpočtové opatření. 

7. Různé. 

8. Diskuse. 

9. Závěr. 

 

Zastupitel Martin Bulíř navrhuje doplnit program o dalších 5 bodů: 

1. Schválení pravidelného pořizování audiozáznamu z veřejného zasedání 

zastupitelstva pro zastupitele.  

2. Seznámení zastupitelů a občanů s odpovědí p. starosty na podnět k šetření od 

Jaroslava Slavíka k neoprávněným stavbám na pozemcích obce a vyjasnění postoje 

p. starosty.  

3. Projednání zápisu finančního výboru ze dne 18.8.2023.  

4. Informace o jednáních v spolku Koridor D8. 

5. Zahájení aktualizace strategického plánu rozvoje obce. 
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Předsedající dal hlasovat o jednotlivých bodech na doplnění programu. 

Bod č. 1  

Hlasování 

PRO: 5 PROTI: 3 ZDRŽEL SE: 0 

 

Jan Deršák 

Martin Chmelík 

Ondřej Mamula 

 

Bod č. 1 je schválen 

 

Bod č. 2 

Hlasování 

PRO: 3 PROTI: 5 ZDRŽEL SE: 0 

 

Jan Deršák 

Zdeněk Hanuš 

Petr Hartman 

Martin Chmelík 

Ondřej Mamula 

 

Bod č. 2 není schválen 

 

Bod č. 3 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

   

Bod č. 3 je schválen 

 

Bod č. 4 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

   

Bod č. 4 je schválen 

 

Bod č. 5 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

   

Bod č. 5 je schválen 
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Předsedající navrhl upravený program: 

1. Zahájení. 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

3. Schválení programu zasedání. 

4. Schválení přijetí dotace z rozpočtu středočeského kraje. 

5. Schválení vkladu vodohospodářské infrastruktury do VKM a.s.. 

6. Rozpočtové opatření. 

7. Schválení pravidelného pořizování audiozáznamu z veřejného zasedání 

zastupitelstva pro potřebu zápisu a zastupitelů. 

8. Projednání zápisu finančního výboru ze dne 18.8.2023. 

9. Informace o jednáních v spolku Koridor D8. 

10. Schválení zahájení práce na aktualizaci strategického plánu rozvoje obce. 

11. Různé. 

12. Diskuse. 

13. Závěr. 

 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje předložený program zasedání 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 2    je schváleno 
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4) Schválení přijetí dotace z rozpočtu středočeského kraje 

Předsedající oznámil přítomným, že zastupitelstvo středočeského kraje odsouhlasilo 

přidělení dotace pro naši obec ve výši 904.000,- Kč z fondu obnovy venkova. Dotace je 

přidělena na stavbu chodníku „Na skále“. Pro přidělení dotace je nutný souhlas 

zastupitelstva obce. Navrhl zastupitelům schválit přijetí této dotace. 

 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

Nikdo z přítomných neměl připomínek. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace z rozpočtu Středočeského kraje, ze 

Středočeského Fondu obnovy venkova a uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

dotace.  

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 3 je schváleno 

 

5) Schválení vkladu vodohospodářské infrastruktury do VKM 
a.s.  

Předsedající oznámil přítomným, že mezi obcí Vraňany, společností Středočeské 

vodárny, a. s. a společností Vodárny Kladno – Mělník, a. s. je uzavřena smlouva o 

vkladu, pachtu a provozování vodovodu ze dne 13.5.2015. V této smlouvě se obec 

zavázala ke vkladu svého vodárenského majetku do základního kapitálu VKM dle 

pravidel schválených valnou hromadou VKM. Dle smlouvy se vklad majetku uskuteční 

na základě strategie zvyšování základního kapitálu VKM nepeněžitými vklady schválené 

valnou hromadou dne 23.4.2003. V souladu s těmito pravidly bude 10 % vodárenské 

infrastruktury odkoupeno a 90 % vodárenské infrastruktury vloženo do základního 

kapitálu VKM a.s. oproti vydání akcií společnosti VKM a.s. Hodnota odkupované i 

vkládané části byla stanovena na základě znaleckého posudku, který na své náklady 

zajistila VKM. 

 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

 

Dotazy, připomínky, podněty 

Dotaz: Odpověď: 

Diskutující č. 1: proč se nepřevede 

vodovod i v Mlčechvostech a ve 

Vraňanech nádraží? 

V Mlčechvostech a ve Vraňanech nádraží 
je vodovod vázán dotací na kanalizaci a 
ČOV. 
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Dotaz: Odpověď: 

Diskutující č. 2: začne se rozšíření ČOV 

ve Vraňanech dělat letos? 

Letos by chtěli mít vysoutěženého 
dodavatele stavby a příští rok by se 
mohlo stavět. 

Diskutující č. 1: bude navýšení 

dostatečné? 

Ano 

 Po ukončení diskuse předsedající navrhl usnesení: 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje nepeněžitý vklad obce Vraňany, jehož předmětem je 

vybraná vodovodní infrastruktura v obci Vraňany tak, jak je popsána a oceněna ve 

znaleckém posudku vypracovaném dr. Ing. Vítězslavem Hálkem, MBA, Ph.D., IČO: 434 

74 845, se sídlem Nezvalova 423, 500 03 Hradec Králové, číslo posudku 472-03-2023, 

částkou 6.808.200,- Kč. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 4 je schváleno 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce souhlasí s vnesením nepeněžitého vkladu obce Vraňany do 

základního kapitálu společnosti Vodárny Kladno – Mělník, a.s., IČO: 463 56 991, se 

sídlem U vodojemu 3085, 272 01 Kladno s tím, že tímto nepeněžitým vkladem bude 

upsáno 4 945 kusů kmenových akcií akciové společnosti Vodárny Kladno – Mělník, a.s., 

znějících na jméno, o jmenovité hodnotě 1.000,- Kč, v listinné podobě, s omezenou 

převoditelnosti dle stanov a s emisním kursem 1.376,78 Kč. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 5 je schváleno 
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Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce pověřuje Martina Chmelíka - starostu obce k veškerým úkonům 

souvisejícím s vnesením nepeněžitého vkladu obce Vraňany, zejména k uzavření 

smlouvy o upsání akcií, prohlášení o vnesení nepeněžitého vkladu, smlouvy o vkladu a 

protokolu o předání a převzetí nepeněžitého vkladu a dále k převzetí nově vydaných 

akcií společnosti. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 6 je schváleno 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje prodej vodohospodářského majetku obce Vraňany, který 

je popsán ve znaleckém posudku vypracovaném dr. Ing. Vítězslavem Hálkem, MBA, 

Ph.D., IČO: 434 74 845, se sídlem Nezvalova 423, 500 03 Hradec Králové, číslo 

posudku 473-12-2023, za kupní cenu ve výši 549.464,- Kč. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 7 je schváleno 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce pověřuje Martina Chmelíka - starostu obce k veškerým úkonům 

souvisejícím s prodejem vodohospodářského majetku obce Vraňany společnosti 

Vodárny Kladno – Mělník, a.s., zejména k uzavření kupní smlouvy. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 8 je schváleno 
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6) Rozpočtové opatření  

Předsedající oznámil, že v kompetenci starosty obce učinil rozpočtové opatření č. 5, 6 a 

7. Rozpočtová opatření dostali zastupitelé dříve v e-mailech. 

 

Zastupitelé berou na vědomí 

 

Zastupitel Bulíř k RO č.7: na zasedání jsme si schválili firmu Sportovní stavby na 

vypracování projektové dokumentace. Proč následně existuje faktura na zaměření 

firmou Inprest? 

Předsedající: protože inženýring a zaměření firma Sportovní stavby nedělala, dělá jen 

projektovou dokumentaci.  

Zastupitel Bulíř: Směrnice č. 1/2019 o zadávání VZ malého rozsahu je do 500.000,-Kč 

bez výběrového řízení, ale v roce 2022 firma Inprest, kde se angažuje p. Nediskutující č. 

1 a osoba Nediskutující č. 1 tuto částku překročila. Dohromady to bylo 598.500,-Kč. 

Navrhuji, aby si zastupitelstvo nechalo vypracovat právní analýzu u nezávislé právní 

kanceláře, jestli nedošlo k pochybení. 

Předsedající: ale to bylo na několik projektů. 

Zastupitel Bulíř: to není podstatné, je to pravidelně pořizovaná činnost. 

Zastupitel Mamula: pravidelně pořizovaná činnost je podle mě třeba účetnictví, 

stavební projekty nejsou pravidelná činnost.  

Zastupitel Bulíř: Děkuji za názor, ale nikdo zde není právník a je v zájmu obce si ověřit, 

že postupujeme vždy podle pravidel.  

Předsedající: právnická osoba společnost Inprest a podnikající fyzická osoba 

Nediskutující č. 1 jsou dva subjekty.  

Zastupitel Bulíř: Jsou to majetkově propojené subjekty, neboť společnost Inprest je 

vlastněna ze 100% p. Nediskutujícím č. 1, který je zároveň jediným jednatelem 

společnosti.  

Zastupitel Bulíř: znovu navrhuje, aby si zastupitelstvo nechalo vypracovat právní 

analýzu u nezávislé právní kanceláře, jestli nedošlo k pochybení. 

Zastupitel Mamula: pojďme to zadat kontrolnímu výboru. 

Zastupitel Bulíř: Nikdo v kontrolním výboru není právník a výsledek bude opět názor 

laiků. 

Zastupitelka Vojtěchová: můžeme si do kontrolního výboru pozvat právníka a zjistit, 

zda jsme schopni překročit tuto částku. 

 

Návrh usnesení zastupitele Bulíře 

Zastupitelstvo obce navrhuje nechat vypracovat právní analýzu u nezávislé právní 

kanceláře, zda zadávání projektové činnosti je v rozporu se směrnicí č. 1/2019 a se 

zákonem. 

Předsedající dal hlasovat: 
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Hlasování 

 

PRO: 3 PROTI: 5 ZDRŽEL SE: 0 

 

Jan Deršák 

Zdeněk Hanuš 

Petr Hartman 

Martin Chmelík 

Ondřej Mamula 

 

Usnesení č. 9 není schváleno 

Návrh usnesení zastupitele Mamuly 

Zastupitelstvo obce navrhuje nechat zkontrolovat kontrolní výbor zastupitelstva obce, 

zda zadávání projektové činnosti je v rozporu se směrnicí č. 1/2019 a se zákonem. 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 5 PROTI: 2 ZDRŽEL SE: 1 

 
Maxim Turba 

Radka Vojtěchová 
Martin Bulíř 

Usnesení č. 10 je  schváleno 

 

 

7) Schválení pravidelného pořizování audiozáznamu 
z veřejného zasedání zastupitelstva pro potřebu zápisu a 
zastupitelů. 

Předsedající: Souhlasím s uchováním pouze do doby vytvoření zápisu. 

Zastupitel Bulíř: V programu jsme schválili bod, který říká, že záznam má být 

uchováván pro potřeby zastupitelů a není tedy možné jej měnit pro potřebu zápisu a 

zároveň nerozumím, z jakého důvodu pan starosta chce uchovávat záznam jen pro 

potřeby zápisu.  

Zastupitelka Vojtěchová: Souhlasím s pořizováním záznamu pro potřeby zápisu i 

zastupitelů, abychom se mohli vrátit k různým vyjádřením. Pro potřeby zastupitelů se 

záznam uchovává po dobu 3 měsíců.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce souhlasí s pořizováním audiozáznamu z veřejného zasedání 

zastupitelstva pro potřebu zápisu a zastupitelů. 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  
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Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 11 je schváleno 

 

 

8) Projednání zápisu finančního výboru ze dne 18.8.2023. 

Předsedající předal slovo členovi finančního výboru Jaroslavovi Slavíkovi. A ten přečetl 

zprávu z výboru. Finanční výbor se sešel ve složení M. Bulíř a J. Slavík, P. Hartman se 

nedostavil. Projednávali jsme hospodaření s majetkem obce, kdy Farma Hanč 

zbudovala stavbu technického charakteru na pozemcích obce. Územní plán obce s tím 

nepočítá a zastupitelé by na to měli reagovat. 

Zastupitel Mamula: a k čemu jste došli? 

J. Slavík: provozují stavbu neoprávněně, musí se dořešit stavba, věcné břemeno a 

poplatek. Provedli jsme kontrolu na místě, je podkopaná obecní cesta a na dalším 

obecním pozemku jsou závlahy, je to podloženo a předáno zastupitelům. 

Předsedající: pokud si občané obce nebo firmy hlášené v obci instalují vodovod, plyn, 

elektriku na pozemcích obce, tak se řeší ústním souhlasem starosty obce, je to v jeho 

kompetenci. Ani AFK nebylo bráněno zbudovat si vodovod pro závlahu hřiště a 

bezplatně. 

Zastupitel Bulíř: Na základě jakého právního předpisu má starosta tuto pravomoc? 

Zastupitelka Vojtěchová: můžu dostat seznam komu se to povolilo? 

Předsedající: o kterých víme, tak ano, ale které povoloval jiný starosta/starostka, tak 

ne.  

Zastupitel Mamula: jaká škoda obci vznikla? 

J. Slavík: nedokážu odhadnout. 

Předsedající: věcné břemeno na vodovod v Mlčechvostech, Vodárny Kladno, byl 

zpoplatněn na cca 2,- Kč/m. 

Zastupitel Bulíř: Vodovod je stavba ve veřejném zájmu.  

J. Slavík: obec tedy o moc nepřišla, ale byl porušen stavební zákon, vy jste tam povolili 

stavbu. Neoprávněně se postavily závlahy. 

Předsedající: ale my nejsme stavební úřad, my nemůžeme povolit stavbu. Stavby 

povoluje stavební odbor na MěÚ Mělník. 

Zastupitel Bulíř: hlasujme tedy o tom, zda se to předá nezávislé instituci k prošetření. 

Chceme přeci, abychom měli jistotu, že v budoucnu z toho obec nebude mít problémy. 

Finanční výbor doporučuje, aby zastupitelstvo předalo prověření na stavební úřad. 

Zastupitel Mamula: já nic hlásit nebudu, nahlaš si to sám. 

J. Slavík: čte další bod č. 3 finančního výboru, a to průběžné vyhodnocení rozpočtu 

2023, které zasílají zastupitelům. Došli ke zjištění, že na účtech obce leží peníze, které 

jsou minimálně úročeny. Doporučují převést část peněz na spořící účet, aby se 

nakládalo s financemi efektivně. 
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Zastupitel Bulíř: Za prvních sedm měsíců tohoto roku obec přišla o cca 200 000 Kč 

tím, že aktivně nespravovala volné finanční prostředky a nepřesunula je na spořící účet. 

Spořící účty mají naprosto stejné riziko, jako běžné účty. O kolik stovek tisíc obec přišla 

v minulých letech, kdy úroky byly vysoké? 

Zastupitel Bulíř: kdyby bylo potřeba, jsem k dispozici k zařízení spořícího účtu. 

Předsedající: jako první zjistím možnosti u naší banky, Moneta Money bank. 

Zastupitelé souhlasí a předsedající navrhuje usnesení. 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce souhlasí s doporučením finančního výboru o uložení volných 

finančních prostředků na spořící účet. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 12 je Schváleno 

 

J. Slavík: pokračuje bodem č. 4 zápisu FV, a to doporučením starostovi k jednání 

s majiteli pískovny ve Vraňanech. FV doporučuje, aby se starosta neúčastnil jednání 

sám, ale měl s sebou ještě alespoň jednoho ze zastupitelů.  

Zastupitel Mamula: doporučení k pískovně se netýká kontroly žádného majetku obce. 

Předsedající: já se pískovně věnuji už od roku 2012 a myslím si, že jako jeden z mála 

z vás vím o vraňanské těžbě písku hodně. S nynějšími majiteli těžebního prostoru 

vedeme zatím jednání jeden na jednoho.  

Diskutující č. 1: když jsem byl v zastupitelstvu a těžit měla Teletínská žula, slíbili 

nějakou platbu obci nebo písek ve slevě. Přechází to na novou společnost? 

Předsedající: Právo těžby má firma České štěrkopísky. Mají veškerá povolení z roku 

2013, mohou začít těžit obratem a obec k ničemu nepotřebují. Přesto působí vstřícně a 

vedeme jednání ze kterých vzniklo několik ústupků, například, že vytěžený materiál 

nebudou třídit na místě, ale bude odvezen na jinou jejich pískovnu k vytřídění a tím se 

v lokalitě omezí hluk.  K dalšímu jednání dojde ohledně doby těžení, zda dlouho 

s menší intenzitou dopravy nebo kratší dobu s větší intenzitou dopravy. Termín 

otevření se posunul z podzimu na zimu/jaro.  

Diskutující č. 3: když tam teď budou jezdit, tak ať předělaji ty sloupy na elektriku u 

nádraží.  

Diskutující č. 4: kudy to budou vozit?  

Předsedající: mají zakázáno vozit přes Vraňany. Jediná cesta je přes Vraňany nádraží a 

pak po I/16. 

Diskutující č. 4: Je zajištěno čištění komunikace? 

Předsedající: máme přislíbeno od zástupce pískovky, že úklid silnice budou řešit a byla 

upozorněna KSÚS, kterou by to mělo zajímat jako správce komunikace. Budeme trvat 

na tom, aby komunikace byla pravidelně čištěná. Údržba komunikace je ošetřena už ve 

vyjádření dotčených orgánů ke stavbě pískovny. V příštích dnech bude KSÚS dělat 

pasportizaci komunikace, aby bylo jasně viditelné pozdější poškození. 
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Zastupitel Bulíř: je možné čištění komunikace písemně dohodnout s pískovnou? 

Předsedající: to musí majitel komunikace, což je KSÚS. 

 

9) Informace o jednáních v spolku Koridor D8. 

Předsedající oznámil přítomným, že byl dvakrát zván na jednání, ale křížilo se mu to 

s jinými akcemi.  

Zastupitel Turba: mě nikdo nezve. 

Zastupitel Bulíř: máme v zápisu, že na všechna jednání bude vždy zván zastupitel 

Turba. 

Předsedající: myslel jsem, že p. Turba dostává pozvánky přímo od p. Klečky. To se 

omlouvám a budu pozvánky přeposílat a oznámím p. Klečkovi, aby pozvánky p. Turbovi 

posílal napřímo. 

Předsedající: mám od Spolku Koridor D8 informaci o změně plánu rozšiřování I/16 na 

2+1 pruhy + nové řešení nadúrovňových křížení, ale je to ve fázi zjišťovacího řízení. 

V úterý mám jednání se starosty obcí, podle kterých I/16 vede a budeme se koordinovat 

a posléze dáme společné vyjádření. O výsledku vás bude informovat. 

 

10) Schválení zahájení práce na aktualizaci strategického 
plánu rozvoje obce. 

Zastupitelstvo obce nemá námitek proti aktualizaci strategického plánu rozvoje obce.   

Nikdo z přítomných k tomuto neměl připomínek, a tak předsedající navrhl usnesení.  

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce souhlasí se zahájením aktualizace strategického plánu rozvoje obce. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 8 PROTI:  ZDRŽEL SE:  

Usnesení č. 13 je schváleno 

 

 

11) Různé 

a) Dokončení chodníku „Na skále“ 

Předsedající oznámil, že ještě proběhne zaměření a budeme žádat o kolaudaci. 

Zastupitelé byli seznámeni s vícepracemi vynucené stavbou (přípojky vody, kabely 

Cetinu, zachování 2 dubů a výměna obrubníků za odvodňovací).  

 

b) Oprava cesty ve Vraňanech nádraží 

Předsedající oznámil přítomným, že bude podána „Ohláška“ na opravu cesty ve 

Vraňanech nádraží. Jedná se o panelovou cestu u nádraží.  
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c) Hřiště u ZŠ Vraňany 

Předsedající oznámil přítomným, že bude zažádáno o stavební povolení na stavbu 

víceúčelového hřiště u ZŠ ve Vraňanech. 

 

d) Veřejné osvětlení 

Předsedající oznámil přítomným, že jsou zpravovány podklady ke kompletní výměně 

VO. Připravuje se text k výběrovému řízení.  

 

12) Diskuze 

 

Zastupitel Turba: jak dopadla oprava čerpadla na ČOV v Mlčechvostech? 

Předsedající: čerpadla na ČOV máme dvě, aby byla zastupitelná v případě poruchy a u 

rozbitého byla provedena provizorní oprava, ale bez záruky. Při další poruše bude třeba 

již pořídit čerpadlo nové. Cena nového přímo od výrobce je cca 115.000,-Kč.  

 

Zastupitel Turba: jak se hospodaří s obecními lesy? 

Předsedající: nehospodaří se 

 

Zastupitel Bulíř: co se děje ve Vraňanech nádraží na pozemku naproti dráze? Je to tam 

vykolíkované, ale vede tam biokoridor. 

Předsedající: pozemek má nového majitele, který o biokoridoru ví. Bude si pozemek 

oplocovat a v budoucnu plánuje výstavbu, zatím není blíže specifikováno. Pozemek je 

veden jako smíšená výroba. 

 

Zastupitel Bulíř: je možné prověřit, jak je veden plynovod firmou Decci, prý se 

nedohodli s jedním majitelem pozemku a je veden v obecní polní cestě.  

Předsedající: víme o tom. Je podepsána smlouva na věcné břemeno a zaplaceno. Je to 

v kompetenci starosty. 

Zastupitel Bulíř: V jaké výši je věcné břemeno? 

Předsedající: cca 40 000 Kč 

Zastupitelka Vojtěchová: můžete nám k tomu dodat informace? 

Předsedající: ano, dodám. 

 

Diskutující č. 4: v letním období je silný provoz do Farmy Hanč a vyhazují odpadky 

podél cesty. 

Předsedající: zaměstnanci obce odpadky průběžně sbírají, ale není to jen od 

návštěvníků farmy. 

Diskutující č. 5: nemyslím si, že odpad je od zákazníků Farmy Hanč, je to vodka, 

mekáč, nejlevnější pivo. 
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Diskutující č. 4: nelze nějak řešit podjezd pod železnicí, právě kvůli zvýšenému 

provozu? 

Předsedající: ano, je řešen v projektu k chodníku, část 2, a to semaforem. 

 

Diskutující č. 5: chci se zeptat, když dostanete seznam ústního povolení pro stavbu 

vodovodů a věcná břemena, tak půjdete po všech nebo jen proti Hančovým?  

Zastupitelka Vojtěchová: nic proti Hančovým, ale spíš jde o to, co starosta povoluje a 

je-li to v jeho kompetenci. 

 

J. Slavík: v jaké fázi je „Chodník k zastávce Mlčechvosty“? 

Předsedající: čekáme na souhlas s rozdělením pozemků od majitelů. 

 

Diskutující č. 2: Jak dopadla dražba části pozemku pod cestou ve Vraňanech nádraží? 

Předsedající: tento pozemek byl z dražby nakonec vyloučen. 

 

 

13) Závěr 

Po vyčerpání programu a diskuse předsedající zasedání ukončil v 19:56. 

Součástí tohoto zápisu jsou následující přílohy:  

• Prezenční listina zastupitelů obce 

• Prezenční listina občanů 

 

Zápis byl vyhotoven dne 21. 9. 2023 

Role Jméno Datum Podpis 

Zapisovatel: Šárka Pletichová   

Ověřovatelé: Martin Bulíř   

 Petr Hartman   

Starosta: Martin Chmelík   

   


